

ANNEX A

No. 20 (a) ARTICLES OF AGREEMENT OF THE INTERNATIONAL MONETARY FUND. SIGNED AT WASHINGTON, ON 27 DECEMBER 1945¹

SIGNATURES AND ACCEPTANCES

The Articles of Agreement of the International Monetary Fund were signed on behalf of the Governments of the following States on the dates indicated and instruments of acceptance thereof by those Governments were deposited with the Government of the United States of America on those dates:

HAITI 8 September 1953
 REPUBLIC OF INDONESIA . 15 April 1954
 ISRAEL 12 July 1954

Certified statement relating to the above-mentioned signatures and acceptances was registered by the United States of America on 30 September 1954.

ANNEXE A

Nº 20 a) ACCORD RELATIF AU FONDS MONÉTAIRE INTERNATIONAL. SIGNÉ À WASHINGTON, LE 27 DÉCEMBRE 1945¹

SIGNATURES ET ACCEPTATIONS

L'Accord relatif au Fonds monétaire international a été signé au nom des Gouvernements des États énumérés ci-après, aux dates indiquées, et les instruments d'acceptation dudit accord par ces Gouvernements ont été déposés auprès du Gouvernement des États-Unis d'Amérique auxdites dates:

HAÏTI 8 septembre 1953
 RÉPUBLIQUE D'INDONÉSIE 15 avril 1954
 ISRAËL 12 juillet 1954

La déclaration certifiée relative aux signatures et aux acceptations susmentionnées a été enregistrée par les États-Unis d'Amérique le 30 septembre 1954.

¹ United Nations, *Treaty Series*, Vol. 2, p. 40; Vol. 19, p. 280, and Vol. 141, p. 355.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 2, p. 41; vol. 19, p. 281, et vol. 141, p. 355.

No. 20 (b) ARTICLES OF AGREEMENT OF THE INTERNATIONAL BANK FOR RECONSTRUCTION AND DEVELOPMENT. SIGNED AT WASHINGTON, ON 27 DECEMBER 1945¹

N° 20 b) ACCORD RELATIF À LA BANQUE INTERNATIONALE POUR LA RECONSTRUCTION ET LE DÉVELOPPEMENT. SIGNÉ À WASHINGTON, LE 27 DÉCEMBRE 1945¹

SIGNATURES AND ACCEPTANCES

SIGNATURES ET ACCEPTATIONS

The Articles of Agreement of the International Bank for Reconstruction and Development were signed on behalf of the Governments of the following States on the dates indicated, and instruments of acceptance thereof by those Governments were deposited with the Government of the United States of America on those dates:

HAÏTI 8 September 1953
REPUBLIC OF INDONESIA 15 April 1954
ISRAËL 12 July 1954

Certified statement relating to the above-mentioned signatures and acceptances was registered by the United States of America on 30 September 1954.

L'Accord relatif à la Banque internationale pour la reconstruction et le développement a été signé au nom des Gouvernements des États énumérés ci-après, aux dates indiquées, et les instruments d'acceptation dudit accord par ces Gouvernements ont été déposés auprès du Gouvernement des États-Unis d'Amérique auxdites dates:

HAÏTI 8 septembre 1953
RÉPUBLIQUE D'INDONÉSIE 15 avril 1954
ISRAËL 12 juillet 1954

La déclaration certifiée relative aux signatures et aux acceptations susmentionnées a été enregistrée par les États-Unis d'Amérique le 30 septembre 1954.

¹ United Nations, *Treaty Series*, Vol. 2, p. 134; Vol. 19, p. 300, and Vol. 141, p. 356.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 2, p. 135; vol. 19, p. 301, et vol. 141, p. 356.